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Tisztelt Elnök Asszony !

A Hsz. 91 . § (1)-(2) bekezdése, valamint 118 . § (1) bekezdése alap] án -
figyelemmel a 115.§ (2) bekezdésére - megküldöm a dr. Veres János
pénzügyminiszterhez benyújtott:

„Miért nem mossák a pénzt?"

című kérdésem szövegét . A választ írásban kérem .

Tisztelettel :

2007. július 24, .

Kérdés benyújtása
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Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnálatos módon tapasztalható, hogy váltópénzeink, különösen a fémpénzek
rendkívül piszkosak, szutykosak, koszosak, emiatt gusztustalanok . (Különösen a
100 forintosok mélyedéseiben ül meg a piszok) De közegészségügyi - higiéniai
szempontból is megengedhetetlen a jelenlegi helyzet . Régebben gondoskodtak a
fémpénzek mosásáról - tisztításáról . Most vajon miért nem?

Konkrét kérdéseim a következők :

1 ., Kiknek vagy miknek kötelessége a váltópénzt tisztántartása és tisztítása?

2., Mely szervezet kötelessége a pénz tisztaságának ellenőrzése?

3 ., Miért nem működik az ellenőrzés?

4 ., Miért nem mossák a pénzt?

5 ., Mit kíván tenni Miniszter Úr a megengedhetetlen és egészségtelen helyzet
megszüntetésére?

Vagy talán megelégszik Titus FlaviusVespasianus császár mondásával : Pecunia
non olet. (Költőien fordítva : a pénznek nincs szaga, pontosan : a pénz nem
bűzlik)

Tisztelettel üdvözli :

Mécs Imre
(MSZP)
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